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§ 19 Val av justerare 
Elsa Jönsson, PRO, utses att justera dagens protokoll. 
 
 
 
§ 20 Information om trygghetsbostäder 
Carina Herbertsson, tillförordnad verkställande direktör för Vidingehem AB, 
samt Tajma Sisic (S), ordförande för Vidingehem, informerar.  
 
 
Föreningsrepresentanterna frågar om möjligheten att bygga 
trygghetsbostäder på Teleborg, bland annat på grund av att många önskar 
bo kvar i sin stadsdel när det blir aktuellt att byta till mer anpassat boende.  
 
Tajma Sisic (S) svarar att hon tar med sig frågan. 
 
 
Tajma Sisic (S) återger uppdraget från kommunfullmäktige att utveckla fler 
trygghet -och seniorbostäder i tätort och på landsbygd och informerar om 
att Vidingehem just nu ser över möjligheten att bygga i Lammhult. Det finns 
även ett uppdrag sen tidigare att bygga trygghetsboende i det gamla 
kommunhuset. Uppdraget ligger kvar så länge inget annat beslut tas.  
 
Två föreningsrepresentanter framför att pensionärsrådet är kommunal 
remissinsats och att när trygghetsboenden ska byggas är det viktigt att 
redan under planeringstiden ta in synpunkter från pensionärsrådet eller 
andra äldre som har kunskap.  
 
Tajma Sisic (S) svarar att det är bra att höra rådets åsikter och ska tänka på 
att ta med dem i arbetet framåt.   
 
 
 
§ 21 Information om arbete inför Hemtjänstindex 2023  
Maria Rickardsson, omsorgschef för hemvård, informerar. För mer 
information se till protokollet bifogat bildspel.  
 
Föreningsrepresentanterna framför synpunkten att det måste vara möjligt 
att påverka utförandet av hemtjänstinsatser som erhålls genom förenklad 
biståndsbedömning, att olika biståndshandläggare gör sinsemellan olika 
bedömningar samt att även olika enhetschefer bedömer olika gällande vilken 
omfattning som utförandet av samma insats innebär. 
 
Maria Rickardsson svarar att man tar med sig synpunkterna. 
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En föreningsrepresentant framför synpunkten att det är ett problem att 
utlandsfödda medarbetare i hemvården ofta har brister i språket trots ett 
respektfullt bemötande av omsorgstagarna. 
 
Maria Rickardsson svarar att förvaltningen utvecklar rollen som språkombud 
och att man har ett budgetuppdrag kring språket. 
 
 
En föreningsrepresentant frågar om alla omsorgstagare har en fast 
omsorgskontakt. 
 
Maria Rickardsson svarar att den övervägande delen av omsorgstagarna har 
en fast omsorgskontakt och att man jobbar med implemenenteringen. 
 
 
Tomas Thornell (S), omsorgsnämndens ordförande, tillägger att man ser 
över vägledningen för biståndsbedömning av ansökningar om plats i särskilt 
boende och att detta är ett första steg. 
 
 
 
§ 22 Information om utredning att införa äldrekuratorer i omsorgen       
Åsa Spjutare, verksamhetscontroller vid omsorgsförvaltningen, informerar. 
För mer information se till  protokollet bifogat bildspel. 
 

 

Två föreningsrepresentanterna diskuterar huruvida både kommunen och 
regionen ska tillhandahålla kuratorstjänster och ifall resurserna kan läggas 
på andra målsättningar som mer aktivering vid särskilda boenden eller 
arbete mot ofrivillig ensamhet hos kommunen. 
 
 
 
§ 23 Information om kommunala vård- och omsorgsavgifter 
Annica Pettersson, avgiftshandläggare vid omsorgsförvaltningen, informerar. 
För mer information se till protokollet bifogat bildspel. 
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§ 24 Presentation av miljö- och byggnämnden 
Lisa Larsson (S), ordförande för miljö- och byggnämnden,  
Denice Brewer (M), andre vice ordförande för miljö- och byggnämnden samt 
Per Sandberg, förvaltningschef för samhällsbyggnadsförvaltningen, 
informerar om organisationen.  
 
En föreningsrepresentant påtalar att pensionärsrådet ska vara ett 
remissorgan för nämnderna. 
 
Malin Lauber (S), ordförande svarar att det i kommunens nuvarande 
organisation främst är samhällsbyggnadsnämnden som tar upp ärenden som 
kan remitteras till föreningar. 
 
 
 
§ 25 Information om bemanning vid omsorgsförvaltningen utifrån EU-
direktiv om dygnsvila 
Carola Dahlqvist tillförordnad förvaltningschef för omsorgsförvaltningen, 
informerar.  
 
Nya direktiv påverkar medarbetarna. I praktiken är det ett pussel för att 
klara 11 timmars dygnsvila och max 13 timmars arbetspass. Även 
medarbetarnas rätt att välja sin tjänstgöringsgrad påverkar hur det är 
möjligt att planera: de medarbetare som vill arbeta heltid ska få göra det och 
deras timmar ska planeras ut i schema. Detta tvingas nästan alla 
arbetsplatser att planera tjänstgöring varannan helg. I en del verksamheter 
kommer det kräver fler medarbetare men man tänker också ha fler så 
kallade resurspass för att klara av frånvaro på ett bättre sätt.  
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§ 26 Övrigt 
Tomas Thornell (S), ordförande för omsorgsnämnden, informerar om att 
nuvarande förvaltningschef för omsorgsförvaltningen lämnar sin tjänst den 
30 september. Man avser starta en rekryteringsprocess för en ny tjänst som 
förvaltningschef. 
 

 

Placering av busshållplatser 
Två föreningsrepresentanter framför synpunkter på att nuvarande 
busshållplatser i Växjö stad ofta har ofördelaktiga lägen så som att inte 
finnas i nära anslutning till affärer eller vara försedda med busskurer. 
Regionens trafikråd har hänvisat till kommunen i frågan. 
 
Föreningsrepresentanterna får svaret att framföra frågan till 
samhällsbyggnadsnämnden. 
 
 
Äldreomsorgslyftet 
En föreningsrepresentant undrar hur omsorgsnämnden använt det riktade 
statsbidraget Äldreomsorgslyftet. 
 
Tomas Thornell (S), omsorgsnämndens ordförande svarar att man har haft 
en uttagningsprocess hos omsorgsförvaltningen för att avgöra vilka 
medarbetare som bedöms ha förutsättningar att slutföra en utbildning till 
undersköterska. 
 
 
Kompetensutveckling i demensvård 
En föreningsrepresentant undrar hur omsorgsförvaltningen jobbar med 
kompetens hos medarbetare som jobbar med demenssjuka omsorgstagare. 
 
Mathilda Eriksson, omsorgschef för särskilda boenden, svarar att det finns 
en plan som tagits fram i samverkan med sjuksköterskeavdelningen. Alla 
medarbetare ska utbildas av en specialistsjuksköterska kring 
beteendemässiga och psykiska symtom (BPSD) hos demenssjuka samt att 
några medarbetare som arbetar med registreringar i det nationella 
kvalitetsregistret för BPSD ska stärkas i den rollen. 
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Förändrat befolkningsantal 
En föreningsrepresentant frågar om det stämmer att kommunens totala 
befolkningsmängd minskat med 152 personer och vad det i så fall beror på. 
 
Malin Lauber (S), ordförande, svarar att det inte rör sig om en 
befolkningsminskning utan att befolkningstillväxten inte utvecklats med lika 
många personer som prognosticerat. Utvecklingen hänför sig till minskad 
invadering och lägre barnafödande. 
 
Pernilla Torneus (M), andre vice ordförande, tillägger att ökningen av antalet 
distansutbildningar hos Linnéuniversitet innebär att färre personer väljer att 
flytta till kommunen. 
 
 
Fortsatt struktur på rådets sammanträden 
Malin Lauber (S), påminner om att rådet nu har hållit tre sammanträden 
under den nya mandatperioden och ber ledamöterna att reflektera över om 
dagordningen till kommande sammanträden ska göra med betoning på att ta 
med så många mötespunkter som möjligt eller att ha färre mötespunkter 
med större utrymme för gruppdiskussion. 
 
 
Information från ordförande om utredning av placering av simhall 
Malin Lauber (S) informerar om att beslut tagits att låta bygga en ny simhall. 
Under våren har en arbetsgrupp med representanter från flera partier 
arbetat med frågan, olika idéer har framlagts och det har genomförts 
studiebesök. Beslutet att utreda placering vid Bäckaslövsområdet har tagits 
för att kunna hålla en hög ambitionsnivå även för kommande generationer, 
med betoning på att flera verksamheter ska kunna nyttja simhallen 
samtidigt. Detta kräver större yta än vad som är möjligt med nuvarande 
placering. Som svar på en fråga om det kan byggas bostäder på platsen för 
nuvarande simhall svarar ordförande att tomten ska användas för publik 
eller offentlig verksamhet. 
 
 
Hänvisning till platser i särskilt boende 
En föreningsrepresentant frågar ifall omsorgsförvaltningens 
myndighetsavdelning rekommenderar omsorgstagare med beviljad plats i 
särskilt boende att välja boenden i privat drift. 
 
Mathilda Eriksson svarar att man inte arbetar på detta sätt men att det kan 
vara så att det endast funnits lediga platser på privat boende. Frågan tas med 
till avdelningschef för myndighetsavdelningen.  
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